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Audiència Pública de Sant Martí 

Assumpte Resum d’acords 
Lloc Districte de Sant Martí (pl. Valentí Almirall, 1) 
Data i hora Dimecres 20 de setembre, a les 18 h a 20.40 h 

Persones assistents 
 Im. Sr. Víctor Martí de Villasante, president del Consell de Districte 
 Im. Sr. David Escudé Rodríguez, regidor del Districte 
 Sr. Xavier Bañón Fàbregas, conseller tècnic del Districte 
 Sr. Josep Garcia Puga, gerent del Districte 
 Sra. Marta da Pena Gómez, secretària jurídica del Districte 

Ciutadania a títol individual: 80 persones 

Obre la sessió l’Im. Sr. Víctor Martí, que dona pas a les intervencions de les persones que 
han emès prèviament la seva sol·licitud. Les intervencions han estat agrupades per 
temàtiques amb l’objectiu de tractar-les de manera individualitzada. 

1r bloc 
Diversos temes vinculats al barri de la Pau: seguretat, CAP, inversions... 

Hi intervenen: M. Teresa Calvo, Luz Gasque, Francisco Liñán, Patricia Sánchez, Pilar 
Caballero, Puri Alcaraz, Miquel Romera i Nerea Díaz. 
Resposta: El regidor comparteix la indignació i expressa la seva màxima preocupació. El 
desig és que el veïnat gaudeixi de l’espai públic sense por. El tiroteig és un fet desgraciat 
que ha passat i fa una proposta a Assoc. de Veïnat per fer una sessió específica amb els 
cossos policials. 
No és veritat que no hi hagi personal policial; el mandat passat es va incrementar la 
presència policial al barri. 
Hi ha certa impunitat per part dels que delinqueixen, i l’única solució en alguns casos és la 
modificació del Codi Penal, cosa que no competeix al Districte. No en tindrem prou però 
quan passi serà un primer pas. 
Els autors del primer tiroteig ja estan detinguts. Pel que fa els altres, ho està investigant el 
cos de Mossos d'Esquadra. 
La Unitat Nocturna de la Guàrdia Urbana de Sant Martí ara ja no és compartida amb el 
Districte de Ciutat Vella, cosa que suposa un increment d’efectius. 
No és cert que s’hagin invertit 40.000 € a la Pau. Amb el Pla de Barris s’hi han invertit 12M. 
Fa esment de l’obra de l’entorn del pont de Santander. 
El govern fa ara la proposta de Programa d’Actuació Municipal per als propers 4 anys i els 
veïns i les veïnes faran les propostes que considerin. 
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Les obres d'ampliació del CAP La Pau començaran el novembre, segons ha fet saber el 
Consorci de Salut de Barcelona. 

2n bloc 
Temes vinculats al barri del Besòs i el Maresme: Programa de Regeneració 
Urbana, reposició de contenidors... 

Hi intervenen: Pepi Abad, Teresa Pardo, Clara Eugènia Pardo, Efrén López, Francisco Abad i 
M. Asunción Garcia. 
Resposta: El gerent dona resposta a la reposició de contenidors compartint el nombre de 
contenidors reposats en els darrers anys. 
Es va fer una reunió sobre els punts que s’havien de reposar, i actualment falten 30 
contenidors per reposar. 
Sobre el 112, el gerent informa que funciona cada dia i atén al voltant de 1200 trucades, que 
es discriminen segons la importància policial. 
El gerent dona lectura a l’estat de les obres del Programa de Regeneració i facilita les dades 
de l'IMU sobre les properes licitacions d'obres de rehabilitació. 

3r bloc 
Temes vinculats amb el Triangle Lúdic: la implicació dels cossos de seguretat, 
festes privades a oficines i residències d’estudiants... 

Hi intervenen: Griselda Ricart i Margarita Gelabert. 
Resposta: El regidor diu que s’han obert expedients a les entitats organitzadores de la festa 
il·legal per la pròpia festa i per impedir el pas a la policia. 
Les llicències excepcionals no s’autoritzaran, segons el nou Pla aprovat. 
L’intendent de la Guàrdia Urbana explica quines són les actuacions que s’hi estan fent. I 
remarca que dins dels locals i domicilis no poden entrar per la força. 
El regidor proposa fer una reunió per parlar de com estan funcionant les noves mesures. 
La setmana passada es va fer una reunió amb les persones responsables de les residències 
d'estudiants per informar del nou Pla aprovat. 
Hi ha un rang de quantia de les sancions que ha de ser proporcional als fets. Si no hi ha 
proporcionalitat, es perd en el procediment de recurs. 
Es vol ampliar el radi d’actuació dels sonòmetres. 

4t bloc 
Qüestions diverses 

Sr. Albert Collado: s’han perdut molts arbres al lateral de la Gran Via, i falten ombres. 
Es mirarà de replantar-hi arbres. Hi ha hagut problemes amb la sequera. S’ha demanat que 
es treguin les herbes que hi han anat creixent. 
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Sr. Xavier González, de la Plataforma Millorem el Camp de l’Arpa: com està Can Miralletes; el 
carril bici de Freser i pg. Maragall; a més dels bancs i els contenidors... 
La Masia ja està rehabilitada. Ha estat un procés molt lent. En breu portaran el mobiliari i se 
signarà aviat l’encàrrec de dinamització de l’equipament. 
S'iniciaran les obres de millora del parc de manera immediata. 
Es comprova la prohibició del gir des del c. de l’Eterna Memòria a passeig Maragall. 
Si es posen contenidors petits hi haurà queixes també. 
Sr. Jaime Díaz, de l’espai superilla Almogàvers on entren vehicles circulant per la vorera; 
pernocta de persones indigents amb matalassos; volen poder tancar el pas que hi ha a 
l’edifici. 
El regidor diu que s'analitzarà i es contactarà amb el veïnat. 
Sr. Eduard Parera, de BCC: tenint en compte els nous carrils bici, quin és el pla de 
manteniment? El carril bici de la Diagonal a l’alçada de Badajoz que s’ha de baixar a calçada, 
i el carril bici de carrer Badajoz. 
El gerent dona resposta a les qüestions. Es comencen a baixar a calçades a les Corts. El 
carrer Badajoz encara està pendent, però amb la vorera més àmplia la convivència és més 
amable. 
Sr. Joaquim Buxó, de la Immobiliària Flama: no se li contesten els requeriments ni les 
peticions fetes sobre llicències d’obres. 
El gerent diu que tenen un requeriment per arreglar el clavegueró. 
Sr. Manuel Martín: a Sancho de Ávila / Zamora (execució de zona verda) / situació amb 
RENFE per si cobriran les vies del tren / es farà el poliesportiu de Sancho de Ávila on hi ha 
La Llave de Oro); les persones incíviques i les que delinqueixen han perdut el respecte; 
ciutat incívica i insegura. 
Sobre la zona verda diu que a Urbanisme està preparat pendent de resolució d’un litigi d’uns 
particulars. 
De RENFE no hi ha notícies. 
La reubicació del Poliesportiu requeriria d’una complexitat. 
Sra. M. Elena Rodríguez: a les obres de Pere Calafell tenen molta pols i soroll, també els 
dissabtes. 
El gerent explica què ha passat amb els alumnes que no han pogut començar al Pere 
Calafell. 
No sabien que es treballava els dissabte. Es traslladarà a les persones responsables. 
Es tanca l’Audiència Pública a les 20.40 h. 

Barcelona, 29 de setembre de 2023 


